
Generalforsamling 28/5-2022 

 

Tilstede:  

Lone, Søs, Bjarne, Benjamin, Mads, Ulrik, Gitte, Bettina, Dorthe D, Tommy, Nick, Flemming, 

Johnny, Jannie, Dorte J, Jim, Chr, Brian, Berit, Arne. 

 

Formandens beretning: 

Jim fortæller der er ikke meget gang i klubben, vi er stadig underlagt eftervirkningerne fra Corona 

nedlukningen. 

Der opleves en god tone i klubben, vi har fået den gode stemning tilbage i klubben, så positiv plus 

på den konto.  

Medlemssituationen vi er pt. 46 medlemmer i klubben. 

 

Regnskab: 

Regnskabet er blevet godkendt af revisoren.  

Der er et minus i regnskabet 2021, vi har haft flere udgifter end indtægter det er endnu en 

bivirkning efter Corona lukningen, det ses os da alle poster øl, vand osv. Er faldende. 

 

Fastsættelse af kontingent: 

100 kr. i måneden er det vi har nu og vil ikke blive ændret. 

 

Indkommende forslag: 

Der er kommet et forslag om vedtægtsændring det drejer sig om paragraf 7.2 ændringen er at der 

skal kunne gives mundtlige advarsler, der er blevet stemt og forslaget er godkendt. 

 

 

 

 

 



 

Valg af bestyrelse: 

Næstformand: Brian er på valg 

Sekretær: Lone er på valg 

de ønsker begge to at genopstille. 

Der er i postkassen kommet et brev hvor at Karin Nielsen skriver at hun ønsker at stille op til 

bestyrelsen som sekretær. Ved mødet stiller Nick Lanther ligeledes op til bestyrelsen som menigt 

bestyrelsesmedlem. 

Valg af sekretær: 

Der er stemt mellem Lone og Karin. Vinderen er Karin Nielsen, så vi byder velkommen til hende i 

bestyrelsen som sekretær 

Valg af medlem: 

Der er stemt mellem Nick og Arne. Vinderen blev Nick Lanther, så vi byder ligeledes ham 

velkommen i bestyrelsen. 

Suppleanter: 

Første suppleant: Lone Rosenvinge. 

Anden suppleant: Bettina Hedensted. 

Revisor Suppleant: Lisbeth Rostgaard, hun ønsker at fortsætte, ved håndsoprækning er det 

vedtaget. 

Revisor: Klubbens revisor fortsætter os med at godkende klubbens regnskaber næste år. 

 

Eventuelt: 

Dorte J forslår at når der bliver slået noget op på klubbens facebook, at det bliver gjort så alle kan 

se det, på den måde undgår man at nogle ikke kan se opslagene. Til det svare Jim at det ikke har 

noget med klubben at gøre hvis man indbyrdes har noget stridigheder med hinanden, og at det er 

alle medlemmers ret at slå ting op på siden. 

Andet Spørgsmål er om klubben betaler for ”Munkebjerg Stævnet” i Aarup, som afvikles af 

Dartliga, og til det er svaret nej da vi har faldende indtægter, i stedet har bestyrelses bestemt at 

fastholde betalingen af ligasæsonen til efteråret. 

 

 

 

 



 


